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Sz. P. 

Katarzyna Sójka 

Minister Zdrowia 

 

 

W związku z przekazaniem do konsultacji społecznych projektu rozporządzenia 

Ministra Zdrowia w sprawie obowiązkowych szczepień ochronnych Federacja Związków 

Pracodawców Ochrony Zdrowia „Porozumienie Zielonogórskie” zgłasza uwagi: 

1. W paragrafie 12 ust. 1 oznaczyć, że szczepienie nie musi być odnotowywane we 

wszystkich wymienionych miejscach (dokumentach), zwłaszcza w dobie 

wprowadzania danych do e-karty szczepienia; dublowanie w papierze jest 

przeciwieństwem cyfryzacji zdrowia. 

2. W par. 12 ust. 4 odnotowywanie faktu poinformowania o obowiązku poddania się 

szczepieniu w kilku dokumentach jest nadmierną biurokracją. Należy ograniczyć do 

jednego miejsca. 

3. W par. 14 ust. 2 należy zmienić zapis z "osoby" na "podmiot leczniczy", w którym 

przeprowadza się obowiązkowe szczepienie ochronne. To w podmiocie są 

wykonywane szczepienia, to podmiot odpowiada za ich wykonywanie, poza tym 

podmiot, który ma oddać kartę uodpornienia nie jest w stanie zweryfikować czy 

zgłaszająca się osoba to osoba, która faktycznie wykonuje szczepienia. 

4. W dobie cyfryzacji dokumentowania świadczeń medycznych nie powinno się 

tworzyć dokumentów, które mogą mieć postać jedynie papierową a takim jest 

zaświadczenie opisane w załączniku nr 2. 

5. We wzorze zaświadczenia określonego w Załączniku nr 2 brak jest opisu co 

oznaczają oznaczenia *) oraz **) a także nie przewidziano miejsca na podpis lekarza 

wystawiającego zaświadczenie. 

6. Sprawozdania opisane w Załącznikach 5 i 6 z jednej strony są przewidziane do 

przekazywania również elektronicznie a z drugiej strony zawierają nadruk lub 

pieczątkę, czyli będą musiały być papierowe. Należy wszystkie zapisy ustalać 



 
zgodnie z planami cyfryzacji zdrowia. 

7. Podmiot powinien mieć możliwość przejścia na dokumentowanie szczepień 

elektronicznie na koncie pacjenta i odejścia od papierowych dokumentów a także 

zwolnienia ze sprawozdawczości, skoro na platformie P1 zostaną zapisane dane         

o szczepieniach wykonanych w podmiocie. 

 

       

                    Z poważaniem 

      Tomasz Zieliński 

 Wiceprezes Federacji PZ 

    /dokument podpisany elektronicznie/ 
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